

Pursuant to Order made on Tuesday, June 18, 1991, Mr. Hawkes, from the Special Committee on Electoral Reform, deposited on Friday, July 3, 1992 with the Clerk of the House the First Report of the Committee which is deemed to have been laid upon the Table.—Sessional Paper No. 343-8/32.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence of the Special Committee on Electoral Reform (*Issue No. 5 which includes this Report*) was tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 143 to the Journals*).

Pursuant to Order made Tuesday, June 18, 1991, Mr. Soetens, from the Legislative Committee on Bill C-80, An Act to amend the Income Tax Act, to enact the Children's Special Allowances Act, to amend certain other Acts in consequence thereof and to repeal the Family Allowances Act, deposited on Thursday, July 16, 1992, with the Clerk of the House, the Report of the Committee, which is deemed to have been laid upon the Table and is as follows:

In accordance with its Order of Reference on Tuesday, June 9, 1992, your Committee has considered Bill C-80 and has agreed to report it with the following amendmtns:

Clause 12

Strike out line 21, at page 10, and substitute the following therefor:

“(c) where the person is, at the beginning of the month, an eligible individual in respect of one or more qualified dependants, the amount determined by the formula”

Schedule

Strike out line 37, at page 32, and substitute the following therefor:

“with subsections 122.61(5) and (7) of the Act.”

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issues Nos. 1 to 7 and 8 which includes the Report*) is tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 144 to the Journals*).

Pursuant to Order made on Tuesday, June 18, 1991, Mr. Bosley, from the Standing Committee on External Affairs and International Trade, deposited on Thursday, July 23, 1992 with the Clerk of the House the Fifth Report of the Committee which is deemed to have been laid upon the Table (From National to U.N.—Based Security: A report on the role of parliamentarians, the mechanisms, and the financing for strengthening collective security).—Sessional Paper No. 343-8/8D.

Conformément à l'ordre adopté le mardi 18 juin 1991, M. Hawkes du Comité spécial sur la réforme électorale, a déposé le vendredi 3 juillet 1992, auprès du Greffier de la Chambre, le premier rapport de ce Comité qui est réputé avoir été déposé sur le Bureau.—Document parlementaire n° 343-8/32.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents du Comité spécial sur la réforme électorale (*fascicule n° 5 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 143 aux Journaux*).

Conformément à l'ordre adopté le mardi 18 juin 1991, M. Soetens, du Comité législatif sur le projet de loi C-80, Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu, édictant la Loi sur les allocations spéciales pour enfants, apportant des modifications corrélatives à d'autres lois et abrogeant la Loi sur les allocations familiales, a déposé le jeudi 16 juillet 1992, auprès du Greffier de la Chambre, le rapport de ce Comité, qui est réputé avoir été déposé sur le Bureau et en voici le texte:

Conformément à son ordre de renvoi du mardi 9 juin 1992, votre Comité a étudié le projet de loi C-80 et a convenu d'en faire rapport avec les modifications suivantes :

Article 12

Retrancher la ligne 21, à la page 10, et la remplacer par ce qui suit :

«c) lorsque la personne est, au début du mois, un particulier admissible à l'égard d'une ou plusieurs personnes à charge admissibles, le résultat du calcul suivant :»

Annexe

Retrancher la ligne 31, à la page 32, et la remplacer par ce qui suit :

«té conformément aux paragraphes 122.61(5) et (7)»

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages relatifs à ce projet de loi (*fascicules nos 1 à 7 et 8 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 144 aux Journaux*).

Conformément à l'ordre adopté le mardi 18 juin 1991, M. Bosley, du Comité permanent des affaires étrangères et du commerce extérieur, a déposé le jeudi 23 juillet 1992, auprès du Greffier de la Chambre, le cinquième rapport de ce Comité qui est réputé avoir été déposé sur le Bureau (*From National to U.N.—Based Security: Rapport sur le rôle des parlementaires, les mécanismes et le financement en vue du renforcement de la sécurité collective*).—Document parlementaire n° 343-8/8D.